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W odpowiedzi na Pana interpelacjg informujg, 2e w bie2qcym roku bud2etowym Stra2 Miejska we

Woclawku nie posiada Srodk6w na rozbudowq monitoringu we wskazywanej lokalizacji, Informujg

ponadb, 2e uwzglgdniajqg zawartqargumenlacjg rozbudowa monitoringu na ul. Szpitalnej bqdzie brana

pod uwage w mo2liwie najbli2szej perspektywie czasowej. Ponadto polecilem Komendantowi Stra2y

Miejskiejwe Wloclawku objgcie wskazywanej lokalizacjiwzmo2onymidzialaniami prewencyjnymi.
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